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Bestyrelsen ønsker alle i 
Grundejerforeningen Klempegården 

et rigtigt godt og Coronafrit nytår 

Bestyrelsen: 

Finn Buch Petersen, K40, formand, 2673 2385, info@serviceconsult.dk  

Henrik K. Rømer, K114, næstformand, 2487 4250, romerhenrik@gmail.com 

Rikke Nielsen, K31, bestyrelsesmedlem, 2493 4539, raninen90@gmail.com 

Linda Westh-Larsen, K123, bestyrelsesmedlem, 2099 2292, lw@ipf.dk  

Erik Swiatek, K96, medlem og kasserer, 2760 1175, erik@swiatek.dk 

Yderligere oplysninger kan ses på: www.klempegaarden.dk, hvor der også 
kan ses tidligere numre af Klempeposten, seneste nyt, vedtægter, ordensreg-
lement, referater og meget andet. 

INGEN FASTELAVN 

Grundet Covid-19 må vi desværre 

konstatere, at vi ikke bliver i stand 

til at holde fastelavnsfest i år.  

Vi forventer, at forsamlingsforbud-

det fortsat vil sætte en stopper for 

at vi kan mødes - desværre.  

Vi håber, at vi til sommer i stedet 

kan lave en mindre sommer-kom-

sammen.  

 

Velkommen til nye  

medlemmer 

Hvor er det dejligt at se, at der er 

så mange nye tilflyttere til grund-

ejerforeningen.  

Bestyrelsen vil gerne byde alle til-

flyttere rigtig hjertelig velkommen.  

Husk, I er altid velkomne til at hen-

vende jer til os i bestyrelsen, hvis I 

har spørgsmål.  

 

 

 

 

 

 

En lille serviceinformation til alle, 

som er flyttet hertil med børn. Vi 

har en fin lille kælkebakke overfor 

Klempegårdsvej 116-118. 
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Referat af  

generalforsamling 

I september fik vi endelig afholdt 

generalforsamling. Vi havde jo måt-

tet udsætte den fra foråret grundet 

Corona, men heldigvis nåede vi at 

afholde den inden, det hele blev 

lukket ned igen.  

Snerydning 

Så er det blevet vinter—og den 

første sne, som bliver liggende, 

har meldt sig. Vi er sikre på, at 

især alle børnene er glade :-). 

Men husk, du har selv ansvar 

for, at der er ryddet både sne 

og is på alle fortove, stikveje 

og vendepladser. 

Stamvejene er kommunens, men 

det er politisk besluttet, at der ik-

ke ryddes sne hos os før til aller-

sidst (og så er sneen jo som re-

gel smeltet). 

Vi har derfor igen i år lavet en af-

tale med en lokal entreprenør 

om, at der, i tilfælde af at det ikke 

er muligt at komme frem på stam-

vejen, kan komme en frontlæsser 

og rydde.  

Af hensyn til udgiften rekvirerer vi 

dog først snerydning, når det er 

særligt slemt, og vi må stadig 

regne med, at vi ikke kan komme 

først i køen. 

Endestykket af stamvejen 

Klempegårdsvej 

Det ligger nu fast, at vejstykket for 

enden af stamvejen tilhører 

Grundejerforeningen Klempegår-

den. Den har i øjeblikket status af 

privat fællesvej (ligesom stikveje-

ne). 
 

Hvis der er nogen der har gode 

ideer til hvad vi kan anvende vej-

stykket til, skal I bare sende en 

mail eller ringe til formanden. 

Kontingent, 2. halvår 2020 

Opkrævningen for kontingent for 2. 

halvår 2020 blev udsendt manuelt 

til alle grundejere, da vi endnu ikke 

har fået et selskab til at overtage 

opkrævningerne.  

Vi skal her opfordre alle, som end-

nu ikke har fået indbetalt kontin-

gent, til at få betalt. Vi ved godt, det 

er lidt mere besværligt, og vi håber 

på, at det kun er denne ene gang, 

vi skal benytte denne løsning.  

Har du endnu ikke meddelt din 

mailadresse til bestyrelsen, skal vi 

bede om, at du snarest sender en 

mail til kassereren på 

erik@swiatek.dk. 

Legeplads 

På generalforsamlingen blev det 

besluttet, at vi skulle sørge for re-

paration af legetårn og udskifte 

gyngerne, så legepladsen kan le-

ve op til de lovmæssige krav.  

Vi er derfor glade for at kunne for-

tælle, at alle sikkerhedsforhold er 

bragt i orden nu. Legetårnet er 

sikret og de nye flotte gynger er 

nu kommet helt på plads.  

Vi har faktisk også bestilt et bord-/

bænkesæt, som bliver sat op til 

foråret.  

Pas på hinanden 

I denne mørke tid med Corona er 

det vigtigt, at vi passer på hinan-

den.  

Husk derfor blandt andet: 

1. Lygter på cyklerne - både børn 

og voksne. 

2. Reflekser - også på hunden. 

3. Tjek alle lygterne på bilen. 

4. Husk at skrabe is af ruderne på 

bilen, så du kan se ordentligt 

ud af ruderne. 

5. Husk at rydde sne og is væk 

fra fortov og vej. 

Derudover vil vi opfordre til, at vi 

husker at se til og hjælpe hinanden 

i denne tid, hvor mange måske fø-

ler sig alene. 

FIBIA (igen, igen) 

Ud fra de mange tilbagemeldinger 

som vi fik i forhold til manglende 

genopretning, har FIBIA nu udbed-

ret hvad de mener de skal. 

Hvis der er nogen der mener at det 

ikke er godt nok, eller hvis der no-

get de slet ikke har udbedret, skal I 

venligst hurtigst muligt sende en 

mail til formanden. 

Vi kan ikke garantere, at alt bringes 

i orden som I ønsker det men vi vil i 

hvert fald gøre hvad vi kan for, at 

det bliver bedst muligt. 
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